

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

PRESS RELEASE(81)2

Brussels, 3rd April 1981

NUCLEAR PLANNING GROUP MEETING

The Nuclear Planning Group of NATO consisting of the Ministers of Defence of Belgium, Canada, Denmark, the Federal Republic of Germany, Greece, Italy, Luxembourg, the Netherlands, Norway, Portugal, Turkey, the United Kingdom and the United States will hold its twenty-ninth Ministerial meeting in Bonn on 7th and 8th April, 1981, under the chairmanship of Mr. Joseph M.A.H. Luns, Secretary General of NATO.

COMMUNIQUE DE PRESSE(81)2

Bruxelles, le 3 avril 1981

REUNION DU GROUPE DES PLANS NUCLEAIRES

Le Groupe des Plans nucléaires de l'OTAN qui comprend les Ministres de la Défense de la Belgique, du Canada, du Danemark, de la République fédérale d'Allemagne, de la Grèce, de l'Italie, du Luxembourg, des Pays-Bas, de la Norvège, du Portugal, de la Turquie, du Royaume-Uni et des Etats-Unis tiendra sa vingt-neuvième réunion au niveau ministériel les 7 et 8 avril 1981 à Bonn, sous la présidence de M. Joseph M.A.H. Luns, Secrétaire Général de l'OTAN.

NOTE TO THE PRESS
NOTE A LA PRESSE.

Dr. J.D. Martin, NATO's Director for Nuclear Planning, will give a press briefing in the Press Centre at 4.30 p.m. on 6th April 1981.

M. J.D. Martin, Directeur des Plans nucléaires de l'OTAN, tiendra un briefing pour la presse au Centre de Presse, le 6 avril 1981, à 16.30 heures.